

OTP Bank S.A. organizează concursul de oferte privind achiziția **serviciilor de asigurare Casco, RCA, Carte Verde 2022 - 2023.**

Companiile de Asigurări cu experiență în domeniu, pot solicita **Cererea de Ofertă** prin transmiterea unui mesaj la adresa de e-mail indicată mai jos.

Termenul-limită de depunere a ofertelor: 27 septembrie 2022, ora 17:00.

Ofertele urmează a fi depuse în plic sigilat, la sediul băncii de pe adresa: bd. Ștefan cel Mare și Sfânt 81A, MD-2012, Chișinău, Republica Moldova

Contacte: achizitii@otpbank.md / + 373 22 812 417

Prin emiterea acestui anunț, OTP Bank S.A. nu-și asumă vreo obligație și/sau răspundere juridică.

OTP Bank S.A. организует конкурс предложений на приобретение **услуг страхования Каско, РСА, Зеленая Карта 2022 - 2023.**

Страховые компании, имеющие опыт работы в данной сфере, могут получить Запрос предложений, отправив сообщение на адрес электронной почты, указанный ниже.

Крайний срок подачи предложений: 27 сентября 2022 г., 17:00.

Предложения должны быть представлены в запечатанном конверте в головном офисе банка, по адресу: бл. Штефан чел Маре и Сфынт 81А, MD-2012, Кишинев, Республика Молдова

Контакты: achizitii@otpbank.md / + 373 22 812 417

Публикуя данное сообщение, OTP Bank S.A. не берет на себя никаких обязательств и/или юридической ответственности.

OTP Bank S.A. organizes the bid competition for the purchase of **Casco, RCA and Green Card insurance services 2022 - 2023.**

Insurance companies with experience in the field can receive the Request for Offer by sending an e-mail to the address indicated below.

Deadline for submitting offers: September 27, 2022, 5:00 p.m.

The offers are to be submitted in a sealed envelope, at the bank's headquarters located on: 81A, Ștefan cel Mare and Sfânt Avenue, MD-2012, Chisinau, Republic of Moldova

Contacts: achizitii@otpbank.md / + 373 22 812 417

By issuing this announcement, OTP Bank S.A. does not assume any obligation and/or legal liability.